
Rada  
Powiatu Nowosądeckiego

PROTOKÓŁ Nr 24/XXIV/2013
z obrad XXIV Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r.

Ad. 1.
Sesja Rady Powiatu Nowosądeckiego rozpoczęła się o godzinie 12:00 w budynku Starostwa 

Powiatowego  w  Nowym  Sączu,  ul  Jagiellońska  33,  sala  obrad  (pokój  208),  a  zakończyła  
o godzinie 14:30.
W  sesji  uczestniczyło  26 radnych,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  Rada  może  obradować
i  podejmować  uchwały.  W  Sesji  uczestniczyli  również  zaproszeni  goście  oraz  pracownicy 
Starostwa Powiatowego (listy obecności stanowią załącznik do protokołu).

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta, dokonał otwarcia posiedzenia XXIV Sesji 
Rady Powiatu Nowosądeckiego IV kadencji, po czym przywitał przybyłych radnych i gości.
Na sekretarzy obrad wyznaczeni zostali Radni: Agata Król-Mirek, Marian Kuczaj.
.

Ad. 2.
Przewodniczący  Rady  Powiatu  Wiesław  Basta  zwrócił  się  do  radnych  z  zapytaniem,  
czy są uwagi lub wnioski dotyczące zmian w przesłanym wcześniej projekcie porządku obrad.

Andrzej Gancarz przewodniczący Komisji Rewizyjnej RPN zgłosił wniosek o wprowadzenie 
dodatkowego punktu do porządku obrad –  uchwały Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie 
ponowionych skarg Państwa Ewy i Jana Klimczaków na Starostę Nowosądeckiego.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Wiesław  Basta  poddał  pod  głosowanie 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
ponowionych skarg Państwa Ewy i Jana Klimczaków na Starostę Nowosądeckiego.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24
W wyniku głosowania otrzymano:
24 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta stwierdził, że projekt uchwały 
Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  ponowionych  skarg  Państwa  Ewy  i  Jana 
Klimczaków na Starostę Nowosądeckiego został wprowadzony w punkcie 44 porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Wiesław  Basta  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad  po 
wprowadzeniu zmian.

PROTOKÓŁ Nr 24/XXIV/20123 24 maja 2013 r.                                  1



Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24
W wyniku głosowania otrzymano:
24 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu XXIII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.

4. Interpelacje radnych.

5. Sprawozdanie z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

6. Przedstawienie sprawozdania z realizacji  zadań przez Powiatowy Urząd Pracy dla  Powiatu  

Nowosądeckiego w 2012 roku.

7. Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w 2012 roku.

8. Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Nowym Sączu za 

2012 r.

9. Informacja  Państwowego  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Nowym  Sączu  na  temat 

bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Nowosądeckiego za rok 2012.

10. Informacja  Wojewódzkiego  Inspektora  Ochrony  Roślin  i  Nasiennictwa  

w Krakowie – Oddział w Nowym Sączu – z realizacji zadań w zakresie ochrony roślin  

i nasiennictwa na terenie Powiatu Nowosądeckiego w 2012 roku.

11. Przedstawienie informacji na temat planu remontów i inwestycji na drogach powiatowych w 2013 

r.

12. Przedstawienie sprawozdań rocznych z wykonania planu finansowego placówek służby zdrowia 

za 2012 rok:

1) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Szpitala im. J. Dietla w Krynicy 

Zdroju,

2) Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  -  Sądeckiego  Pogotowia 

Ratunkowego  w Nowym Sączu,

3) Małopolskiego Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu.

13. Podjęcie  uchwały Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  przystąpienia  do realizacji 

przez  Powiat  Nowosądecki  Projektu  nr:  POKL.09.06.03-12-003/13  pod  nazwą  „Akcja 

Edukacyjna!”.
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14. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przystąpienia  Powiatu 

Nowosądeckiego  do  projektu  pn.:  ”Powiatowe  Centrum Edukacji”  w  ramach  Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet III. Wysoka jakość systemu oświaty, Działanie 3.5 

Kompleksowe wspomaganie rozwoju szkół.

15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Nowosądeckiego na 2013 rok oraz zmian w Uchwale Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego

na 2013 rok.

16. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr 

268/XXIII/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 marca 2013 r.

17. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr 

104/VIII/2011  

w sprawie likwidacji Fundacji pn. Fundacja Karpacka „Zielone Technologie”.

18. Podjęcie  uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie określenia  terenu działania 

poradni psychologiczno – pedagogicznej dla Powiatu Nowosądeckiego.

19. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  utworzenia  Powiatowego 

Zespołu Szkół w Muszynie.

20. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania statutu Rodzinnemu 

Domowi Dziecka w Lipnicy Wielkiej 412.

21. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie pozbawienia odcinka drogi  

nr 1544 K Chełmiec – Naszacowice kategorii drogi powiatowej.

22. Podjęcie  uchwały Rady Powiatu  Nowosądeckiego w sprawie  przystąpienia  Powiatu     

Nowosądeckiego do „Sądeckiego Klastra Energii Odnawialnej”.

23. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

24. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

25. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

26. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

27. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

28. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 
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„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

29. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

30. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

31. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

32. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

33. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

34. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

35. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

36. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

37. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

38. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

39. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

40. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

41. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie nadania odznaki honorowej – 

„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

42. Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  

na Starostę Nowosądeckiego.

43. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  wyboru biegłego rewidenta  

do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Powiatu Nowosądeckiego za rok 

2012.

44. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  ponowionych skarg Państwa 

Ewy i Jana Klimczaków na Starostę Nowosądeckiego
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45. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

46. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3.
Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego.

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta poinformował radnych, iż zgodnie z § 34 ust. 4 i 5 
Statutu  Powiatu  Nowosądeckiego  protokół  z  ostatniej  sesji  Rady  Powiatu  został  wyłożony  do 
wiadomości na 7 dni przed terminem dzisiejszej sesji.  Do chwili  obecnej nie zostały zgłoszone 
poprawki ani uzupełnienia.
W związku z brakiem poprawek i uzupełnień Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta 
zaproponował przystąpienie do głosowania nad przyjęciem protokołu.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
25 głosów – za,
0 głosów – przeciw,
0 głosów – wstrzymujących się.

W wyniku głosowania protokół z XXIII Sesji Rady Powiatu Nowosądeckiego został przyjęty.

Ad. 4.
Interpelacje Radnych.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Zenon Szewczyk  złożył uzupełniający materiał do interpelacji, którą 
składał w styczniu -dotyczyła konieczności odwodnienia części drogi powiatowej Naszacowice.  Pierwsza 
tegoroczna burza z 3 mają ukazała wagę problemu,  z którym mieszkańcy od kilku lat się borykają. 
Problem ten najczęściej wiązano z opadami powodziowymi a tak naprawdę nie dotyczy to tylko tych 
okresów dramatycznych jakie nawiedzają Sądecczyznę. Dla tych mieszkańców taki dramat jest przy 
każdej  większej  ulewie,  burzy.  Ten materiał  Radny Zenon Szewczyk  pokazał  w formie  prezentacji 
multimedialnej,  gdyż  chciał  żeby  członkowie  zarządu  poznali  istotę  problemu,  który  musi  być 
rozwiązany.  Rany Zenon  Szewczyk  nadmienił,  iż  Powiatowy Zarząd Dróg został  rozpoczął  pewne 
ustalenia. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Marian Kuczaj złożył interpelacje dot.
•  oznakowania skrzyżowania  ul. Nowej z ul. Partyzantów
•  obcięcia drzew przy drodze powiatowej Barcice - Wola Krogulecka
•  wykonania prac po zimowych zniszczeniach drogi powiatowej na Myślcu na odcinku 800 m.

Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Józef  Świgut  nadmienił,  iż  niektórym  powiatom  udało  się 
wynegocjować niższe ceny energii elektrycznej. W związku z powyższym poprosił o podjęcie starań w 
tym temacie dla mieszkańców Sądecczyzny.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Marian Ryba złożył interpelacje dot.
• . prośba o załatwianie zabytków na drodze powiatowej Powroźnik- Tylicz, odmulenie studzienek 

przy w/w drodze,
•  informacji o zbyciu nieruchomości wystawionych na przetargu w Krynicy Zdroju należących do 

Starostwa Powiatowego 
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Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Marek  Kwiatkowski  złożył  interpelacje  dot.  decyzji  Ministra 
Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie Zespołu Parkowo Pałacowego w Nawojowej. Radny poprosił o 
wyjaśnienie przyczyn braku złożenia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie 
przez Starostę Powiatu Nowosądeckiego od decyzji Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Jednocześnie 
poprosił o podanie jakie były przyczyny, które zdecydowały, iż Starosta skargi nie złożył i jakie jest 
stanowisko Starosty i Zarządu Powiatu. 

Radna Powiatu Nowosądeckiego Agata Król-Mirek złożyła interpelacje dot.
• remontu ul. Kraszewskiego, Piłsudskiego, Czarny Potok w Krynicy Zdroju oraz ul. znajdującej się 

na Krzyżówce.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Pióro złożył interpelacje dot.
•  drogi powiatowej Nowa Wieś – Łosie
•  skrzyżowania drogi powiatowej Maciejowa – Barnowiec, z drogą Krajową Nowy Sącz- Krynica,

Ad. 5.
Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka  przedstawił  sprawozdanie  z  pracy  Zarządu  w  okresie 
międzysesyjnym. 

Starosta Nowosądecki Jan Golonka poinformował, iż szczegółowo do interpelacji odniesie się Dyrektor 
Powiatowego Zarządu Dróg Adam Czerwiński, jeśli będą jakieś pytania. Starosta nawiązał do  interpelacji 
Radnego Zenona Szewczyka dot. drogi w Podegrodziu. Tam się toczą już rozmowy i uzgodnienia z 
gminą.  Najłatwiej  byłoby  podnieść  drogę,  ale  wtedy  tam  byłoby  gorzej.  Podobnie  jest  na  ulicy 
Węgierskiej  w  Starym  Sączu.  W  Podegrodziu  były  rozmowy  z  Panią  wójt  i  prawdopodobnie 
odprowadzanie wody do Dunajca lub rzeki się nie uda. To temat poważny i uciążliwy dla mieszkańców i 
musi być rozwiązany jeśli chodzi o tę drogę. Prowadzone są prace od Chełmca do Gołkowic.
Starosta Nowosądecki poruszył kwestię dot.  przetargu na nieruchomość w Krynicy.  Odbył się drugi 
przetarg na tę działkę nad szpitalem ale nie zgłosił się żaden chętny. W związku z powyższym należy 
obniżyć cenę lub w jakiś inny sposób to sprzedawać. Jeśli chodzi o energię elektryczną, to są  prowadzone 
negocjacje  wspólnie z gminami.   Ceny obniżyły się  dość dużo o kilkanaście  procent  w niektórych 
gminach. Trwają rozmowy z Nowym Sączem, są też propozycję z całej Polski, zwłaszcza, iż na rynku 
energia  tanieje.  Urząd regulacji  energii  nie  zatwierdził  tych cen proponowanych przez producentów 
energii ale można liczyć na ewentualne obniżenia cen. 
Starosta Nowosądecki Jan Golonka poinformował, iż zostało wystosowane wystąpienie  o remont dróg w 
Krynicy tj.  skrzyżowania Czaczów -  Barnowiec.  To bardzo niebezpieczne skrzyżowanie.  Generalna 
Dyrekcja i Zarząd Dróg musi spełnić pewne warunki, aby ta droga mogła być przebudowana. Ten zjazd 
jest za górką i na zakręcie.  Prace przygotowawcze trwają, nie ma żadnych decyzji finansowych ale to 
uzgadniane jest z Generalną Dyrekcją Dróg.
W dalszej części Starosta Nowosądecki Jan Golonka poruszył kwestię skrzyżowania w Starym Sączu. W 
jego odczuciu bez przebudowania tego skrzyżowania nic tam nie da się zrobić, ponieważ samochody 
jadące ulicą Partyzantów wyjeżdżają zza pleców tym,co jadą od ulicy Nowej. To skrzyżowanie jest 
nietypowe i niebezpieczne. 
Starosta Nowosądecki Jan Golonka odniósł się również do  inwestycji w ramach przebudowy i osuwania 
skutków powodzi. Zostało zgłoszonych 5 zadań, na które Powiat Nowosądecki  otrzymał 22 mln. Kwota 
którą udało się uzyskać była rekordowa, ale wystarczyła tylko na te 5 zadań. Największe zadanie to most 
w Muszynie. Będzie to pełnowymiarowy most przez Poprad. 
Pozostałe zadania są realizowane terminowo, jedynie most w Mystkowie będzie nieco opóźniony ze 
względu na opór właściciela gruntów sąsiadujących. Grybów – Krużlowa została zrealizowana. 
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Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka  poinformował  również  o  tym,  iż  odbyło  się  pierwsze  forum 
subregionalne, gdzie uzgodniono wszystkie projekty w ramach subregionu. W Małopolsce na lata 2014-
2020 powołano 5 subregionów: Krakowski, Tarnowski, Sądecki, Podhalański i Zachodniomałopolski. 
Każdy subregion będzie dysponował własnymi środkami zatwierdzonymi przez Zarząd Województwa 
Plan tych programów jest do wglądu w wersji elektrycznej. Mało jest środków na drogi, dużo na kapitał  
Ludzki , który będzie głównie promowany z tych środków.
Ponadto odbyły się spotkania w sprawie drogi Brzesko – Nowy Sącz. Jest koncepcja przebiegu tej drogi, 
ale należy uwzględnić poprawki np. musi być uwzględniony nowy most w Kurowie, którą strona Dunajca 
będziemy ruch i jakie będzie wykorzystanie obwodnic sądeckich. W wersji ekspresowej byłoby 8 węzłów, 
w wersji drogi przyśpieszonej 14 węzłów.
Druga inwestycja, która była medialne nagłośniona to połączenie kolejowe Kraków - Nowy Sącz. Prace 
trwają. Za 2 lata, czyli pod koniec przyszłego roku będzie wiadomo  jaki jest przebieg tej trasy i jaki jest 
koszt. Jeśli chodzi i oświatę: w tym roku w naborze jest o 250 uczniów mniej. Plan naboru polega na tym, 
że im mniej uczniów tym mniej nauczycieli.
W dalszej części Starosta poruszył kwestię Pałacu w Nawojowej. Był administrowany przez Starostę 
Nowosądeckiego i odpowiedzialność budżetowa takich jednostek jest jednoosobowa. W 2005 roku Sejm 
uchwalił ustawę, która przekazywała nieruchomości Małopolskiemu Ośrodkowi Doradztwa Rolniczego, 
te które była w jego zarządzie. W Nawojowej dotyczyło to ¾ tego pałacu, natomiast 1/3 była w Skarbie 
Państwa, w zasobie skarbu państwa Starosty Nowosądeckiego. Efekt jest taki, iż jest brak środków na 
inwestycje,  potrzeba  dużych  nakładów  finansowych.  Minister  podjął  decyzje  o  zwrocie  Fundacji 
Stadnickiej  i  można  było  tę  decyzje  formalnie  zaskarżyć  jednak  merytorycznie  decyzja  została 
zakończona. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Zenon Szewczyk odniósł się jeszcze raz do interpelacji w sprawie 
drogi, którą przedstawił na krótkim filmiku. Mieszkańcy Podegrodzia nie oczekują nic więcej od powiatu, 
jak tylko odwodnienie tej drogi. Ta woda jest tylko z drogi powiatowej, studzienki nie spełniają swojej 
roli. To odcinek ok. pół km, ta woda zbiera się w jednej niecce zalewając sklep i regularnie 4 posesje. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Marian Ryba poinformował, iż nie satysfakcjonuje go wypowiedź 
Starosty na zgłoszoną interpelację. Starosta wspomniał tylko o działce nad szpitalem. Pan Marian Ryba 
przypomniał, iż Rada przegłosowała sprzedaż mieszkania w szpitalu i przedszkola przy starej drodze w 
Krynicy. Jest jeszcze działka z tym starym magazynem wydzielona ze szpitala przy ulicy Czarny Potok. 
Radny nadmienił,iż chciałby wiedzieć czy to jest wystawione czy sprzedane czy może przetarg został 
ogłoszony. Radny zapytał również o  kwestie lądowiska w Krynicy.

Dyrektor Geodezji i Budownictwa Marian Ryczek  poinformował, iż mieszkanie zostało sprze-
dane za 40 000 zł, natomiast poradnia i budynek przy szpitalu zostały wycenione na ok. 300 tys.  
zł.  .  Lądowisko miało 6 przetargów, wszystkie są zakończone niepowodzeniem. Została podjęta 
próba znalezienia najemcy, ale sukcesu w tej kwestii nie zanotowano. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Marek Kwiatkowski  zwrócił się do Starosty, iż nie chce się 
donosić do reformy rolnej, która była przeprowadzona w 2004 roku. Radny uważa, iż jeśli istnieje 
możliwość odwołania do Naczelnego Sądu Administracyjnego to należy się odwołać.  Pałac działa 
dlatego, iż było 9 ha lasów, 2600 ha gruntów z których czerpało się korzyści na cel zabudowy tego 
pałacu i funkcjonowania na pewnym poziomie. Radny uważa, iż należy dbać o mienie, które jest 
skarbu państwa czy instytucji państwowych. 

Starosta Nowosądecki Jan Golonka poinformował, iż decyzje merytoryczną, rozstrzygającą pod-
jął organ administracji państwowej, Minister Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz w tym wypadku Staro-
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sta jako organ administracji państwowej. Starosta nie może podważać merytorycznej decyzji Mini-
stra, czyli także jednostki administracyjnej co do rozstrzygnięcia. Starosta podkreślił,  iż decyzje 
podjął minister. Z pewnością odwoływałby tę decyzję gdyby ktokolwiek miał na tym interes.

Ad. 6.
Przedstawienie  sprawozdania  z  realizacji  zadań  przez  Powiatowy  Urząd  Pracy  dla  Powiatu 
Nowosądeckiego w 2012 roku.

Sprawozdanie nie było przedstawione w całości, zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik 
do protokołu.

Ad. 7.
Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego za 2012 r.

Informacja nie była przedstawiona w całości, została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do 
protokołu.

Ad. 8.
Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Nowym Sączu za 2012 
r.

Informacja nie była przedstawiona w całości, została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do 
protokołu.

Ad. 9.
Informacja  Państwowego  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Nowym  Sączu  na  temat 
bezpieczeństwa sanitarnego powiatu nowosądeckiego za rok 2012.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Pióro poinformował, iż niepokojące w jego odczuciu jest to, 
iż kontrola była wynikiem decyzji administracyjnej i to był oddział szpitalny chorób zakaźnych. Radny 
dodał, iż jest to miejsce, które powinno być wzorem przestrzegania zasad sanitarnych. Pan Wiesław Pióro 
poprosił  o  wyjaśnienie,  dlaczego kwestie  równouprawnień  pracowników,  którzy zobowiązani  są  do 
przestrzegania norm sanitarnych, m. in. mały sklepik wiejski, handel obwoźny, markety, to problem, który 
się spotyka na co dzień - z perspektywy sprawozdania wynika iż się nic nie dzieje. Radny poprosił o 
informacje w tej sprawie.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jan Dziedzina nadmienił, iż w sprawozdaniu jest wiele kwestii 
poświęconych programom profilaktycznym i jest to słuszne. Pan Jan Dziedzina dopatrzył się 4 skierowań 
do obszaru uzależnień od tytoniu. W związku z  tym zapytał czy w tym roku się to realizuje? Kolejne 
obszary to alkohol, narkotyki, czy takie programy profilaktyczne są czy będą planowane?

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny Stanisław Morawski: nadmienił, iż jeśli chodzi o oddział 
zakaźny,  to  wiadomą  jest  rzeczą,  że  gdy  przeprowadza  się  kontrolę  i  są  usterki  techniczne  to 
automatycznie obowiązkiem jest wydać decyzję, ustalić termin. Odnośnie przeprowadzenia kontroli, czyli 
to co w małym sklepiku czy w dużym sklepach to kontrolę przeprowadza się jednorazowo, zgodnie z 
rozporządzeniem ministra zdrowia poszczególne kryteria są sprawdzane. Wiadomą rzeczą jest, że jeśli 
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stwierdza się rzeczy niezgodne z przepisami to obowiązkowo wydaje się decyzje do usunięcia danych 
usterek.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 10.
Informacja  Wojewódzkiego  Inspektora  Ochrony  Roślin  i  Nasiennictwa  
w Krakowie  –  Oddział  w Nowym Sączu  –  z  realizacji  zadań  w zakresie  ochrony  roślin  
i nasiennictwa na terenie Powiatu Nowosądeckiego w 2012 roku.

Informacja nie była przedstawiona w całości, została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do 
protokołu.

Ad. 11.
Przedstawienie informacji na temat planu remontów i inwestycji na drogach powiatowych w 2013 r.

Informacja nie była przedstawiona w całości, została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do 
protokołu.

Ad. 12.

Przedstawienie sprawozdań rocznych z wykonania planu finansowego placówek służby zdrowia 

za 2012 rok:

1) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Szpitala im. J. Dietla w Krynicy 

Zdroju,

Radny Powiatu Nowosądeckiego Edward Ciągło  zadał pytanie odnośnie zastawu, czy został  już 
odblokowany i szpital może się dalej rozwijać?

Dyrektor Szpitala im. J. Dietla w Krynicy Zdroju poinformował, iż  7 kwietnia sąd apelacyjny wydał 
postanowienie podtrzymujące zwolnienie zabezpieczenia kwoty 3 700 000 z długim uzasadnieniem, 
które rozwiewa wszelkie wątpliwości, że środkami zabezpieczenia nie mogą być środki z NFZ, czyli 
95% kwoty zajętej.  Komornik przeczytał to uzasadnienie, napisał iż nie zrozumiał tego postanowienia w 
postępowaniu. Stwierdził, iż że postanowienie szpitala jest nie jasne i że on nie wie co ma zwolnić a 
czego nie. W związku z tym Pan Sławomir Kmak wystąpił do sądu apelacyjnego o wydanie interpretacji 
własnego wyroku. Szpital nadal funkcjonuje nawet bez tej zajętej kwoty już od 2 lat, niechybiony jest 
nawet jeden termin płatności. Kończy się remont kuchni i pomieszczeń nowej szatni,więc byt szpitala nie 
jest zagrożony. 

2) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Sądeckiego Pogotowia 
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Ratunkowego w Nowym Sączu,

Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Zenon  Szewczyk  nadmienił,  iż  proces  przejęcia  przez  Tarnów 

powiadomienia i organizacji ratownictwa jest już wprowadzony w życie. W związku z powyższym 

chciałby się dowiedzieć na temat  nowych obserwacji związanych z działaniem nowego systemu?

Dyrektor  SPZOZ  Sądeckiego  Pogotowia  Ratunkowego  w  Nowym  Sączu Józef  Zygmunt 
odpowiedział, iż jednostka działa w nowym systemie 5 miesięcy. Zwrócił uwagę na to, iż po pierwsze 
finansowanie sądeckiego pogotowia  ratunkowego dramatycznie się  zmieniło.  Wojewoda Małopolski 
zabrał mln zł z kontraktu na  Tranów i Kraków. Pan Józef Zygmunt dodał, iż dramatyczniej wygląda 
sytuacja funkcjonowania pogotowia dla pacjentów w kodzie alarmowym. Na dyspozycję czeka się ok 5 
min. Najgorsze jest to, że w razie zawału i pilnej reanimacji na dyspozycję czeka się nawet 15 min. i to  
jest dramat dla pacjenta. System ma jedną podstawową wadę - wysyła karetkę wolną do wydarzenia. W 
Krynicy mogłaby dotrzeć do pacjenta w 4 min., wysyłana jest karetka z Nowego Sącza i najczęściej przed 
Krynicą jest zawracana bo karetka z Krynicy jest już wolna i wyjechała do pacjenta. Dyrektor podkreślił, 
iż  ktoś  nad tym systemem musi  się  pochylić,  ponieważ  nie  spełnia  on podstawowych wymogów 
bezpiecznych dla pacjenta.

3) Małopolskiego Ośrodka Profilaktyki i Terapii Uzależnień w Nowym Sączu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Wiesław Basta zgodnie z §21 Statutu Powiatu 

Nowosądeckiego  wyznaczył  na  prowadzenie  obrad  Wiceprzewodniczącego  Rady  Powiatu 

Nowosądeckiego Jana Dziedzinę.  Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego Jan 

Dziedzina  będzie  prowadził  obrady  XXIV Sesji  RPN  poczynając  od  pkt.  13  do  pkt.  44 

porządku obrad. 

Ad. 13.

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przystąpienia do realizacji przez 

Powiat  Nowosądecki  Projektu  nr:  POKL.09.06.03-12-003/13  pod  nazwą  „Akcja 

Edukacyjna!”.

Dyrektor  Powiatowego Urzędu Pracy Bogdan Gołyźniak  przedstawił  projekt  uchwały Rady 
Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  przez  Powiat  Nowosądecki 
Projektu  nr:  POKL.09.06.03-12-003/13  pod  nazwą  „Akcja  Edukacyjna!”.  Podjęcie  uchwały 
umożliwi realizacje  projektu pod nazwą  „Akcja Edukacyjna”.  Projekt byłby realizowany od 1 
czerwca 2013 do 30 czerwca 2015 r,. Budżet po negocjacjach będzie wynosił 473 668 zł. Projekt 
zakłada objęcie poradnictwem 500 mieszkańców Powiatu Nowosądeckiego z czego 350 to osoby 
bezrobotne a 150 to osoby pracujące. Całkowity budżet projektu pochodzi ze środków unijnych i 
nie wymaga wkładu własnego

Przewodniczący Komisji Edukacji RPN Stanisław Mrzygłód  przedstawił opinię Komisji do projektu 
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uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  RPN  Marek  Kwiatkowski  przedstawił  opinię  Komisji  do 
projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 23 
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  278/XXIV/13 Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  24  maja  2013  r.  
w sprawie przystąpienia do realizacji przez Powiat Nowosądecki Projektu nr: POKL.09.06.03-12-
003/13 pod nazwą „Akcja Edukacyjna!”  została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 14.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przystąpienia  Powiatu 
Nowosądeckiego  do  projektu  pn.:  ”Powiatowe  Centrum  Edukacji”  w  ramach  Programu 
Operacyjnego  Kapitał  Ludzki,  Priorytet  III.  Wysoka  jakość  systemu  oświaty,  Działanie  3.5 
Kompleksowe wspomaganie rozwoju szkół.

Dyrektor Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich Monika Bochenek  przedstawiła projekt 
uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przystąpienia Powiatu Nowosądeckiego do projektu 
pn.: ”Powiatowe Centrum Edukacji” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet III. 
Wysoka jakość systemu oświaty, Działanie 3.5 Kompleksowe wspomaganie rozwoju szkół. To projekt 
dotyczący podnoszenia kwalifikacji zawodowych nauczycieli. Wartość projektu to: 1 980 900 zł. Projekt 
w  całości  finansowany  jest  z  funduszy  zewnętrznych  Kapitał  Ludzki.  Programem  będą  objęte 
indywidualne placówki,  1134 nauczycieli, 81 placówek z terenu powiatu Nowosądeckiego jak również 
jest  przewidziane  dokończenie  remontu  Dworku  w  Marcinkowicach.  Z  tego  projektu  planuje  się 
poświęcić 200 tys zł na przygotowanie sali wykładowej, gdzie będą się odbywać kursy. Będą mogli z niej 
korzystać uczniowie szkoły w Marcinkowicach.
 

Przewodniczący  Komisji  Edukacji  RPN  Stanisław  Mrzygłód   przedstawił  opinię  Komisji  do 
projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodniczący Komisji  Budżetowej RPN Marek Kwiatkowski przedstawił  opinię Komisji  do 
projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Edward Ciągło poinformował, iż wyszukiwanie projektów to jedna z 
dróg do podnoszenia wskaźników powiatu ale z drugiej strony zastanawia się czy  szkoły nie są zarzucane 
za dużą ilością projektów. Radny zastanawia się dlaczego szkoły powiatowe cierpią na brak chętnych do 
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tych szkół? Czy nauczyciele uczestniczący w tych projektach nie zatracą idei pracy z uczniami?

Radny Powiatu Nowosądeckiego Zenon Szewczyk: zwrócił uwagę na Pałac w Marcinkowicach. Przy 
pałacu jest piękna piwnica, część jest zaadoptowana na klub dla młodzieży, obok jest piękna ceglana 
piwnica  służąca  przechowywaniu  piwa.  Jest  to  ciekawy projekt  i  tam można  by  stworzyć  obiekt 
konferencyjny, rekreacyjny może restauracyjny i warto przy tworzeniu nowych projektów tą piwnicą się 
zainteresować.

Dyrektor Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich Monika Bochenek odpowiedziała, iż
projekt jest skierowany do nauczycieli i nie obejmuje wsparciem uczniów. To indywidualne wsparcie dla 
nauczycieli i w zależności co rada pedagogiczna zdecyduje takie szkolenia będą dla nich oferowane.  
W tym projekcie nie ma wkładu własnego, szkoły się zdeklarowały do udziału w programie.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
2 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  279/XXIV/13  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  24  maja  2013  r.  
w  sprawie  przystąpienia  Powiatu  Nowosądeckiego  do  projektu  pn.:  ”Powiatowe  Centrum 
Edukacji”  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki,  Priorytet  III.  Wysoka  jakość 
systemu oświaty, Działanie 3.5 Kompleksowe wspomaganie rozwoju szkół została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 15.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Powiatu 
Nowosądeckiego na 2013 rok oraz zmian w Uchwale Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego na 2013 
rok.

Dyrektor Wydziału Finansowego Stanisław Tokarczyk  przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu 
Nowosądeckiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Nowosądeckiego na 2013 rok oraz zmian w 
Uchwale Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego na 2013 rok . Dokonuje się zwiększenia dochodów i 
zmniejszenia wydatków Powiatu Nowosądeckiego 1 083 673 zł. W związku z tym wprowadza się do 
budżetu te projekty o których mowa była wcześniej. Zwiększa się dochody budżetu o kwotę 165 775 i 
wydatki o 1 000 083 na realizację projektu Modernizacja Kształcenia Zawodowego w Małopolsce, gdzie 
udział własny wynosi 24 225 zł. Zwiększa się dochody budżetu powiatu o 19 825 zł z tytułu grzywien i 
innych kar od osób prawnych  i fizycznych. Przenosi się dochody bieżące w kwocie 50 000 z działu 
edukacyjna opieka wychowawcza do działu oświata i wychowanie. Zwiększa się wydatki w dziale o 
kwotę  116  000.  Dokonuje  się  zmian  w  dziale  leśnictwo  w rozdziale  dozór  nad  gospodarką  leśną 
polegający na zmniejszeniu dochodów z korzystania ze środowiska w kwocie 20 000 zł. 

Przewodniczący Komisji  Budżetowej RPN Marek Kwiatkowski przedstawił  opinię Komisji  do 
projektu uchwały.
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Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
22 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
3 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  280/XXIV/13  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  24  maja  2013  r.  
w  sprawie zmian  w budżecie  Powiatu  Nowosądeckiego  na  2013  rok  oraz  zmian  w  Uchwale 
Budżetowej Powiatu Nowosądeckiego na 2013 rok została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 16.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  zmiany Uchwały Nr 268/XXIII/13 
Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 marca 2013 r.

Dyrektor Wydziału Finansowego Stanisław Tokarczyk  przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu 
Nowosądeckiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 268/XXIII/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 
marca 2013 r. Zmiana ta wynika z konieczności wprowadzenia 3 nowych projektów wieloletnich w 
ramach Szwajcarsko - Polskiego programu modernizacji jakości usług społecznych świadczonych przez 
DPS w Zbyszycach na kwotę 3 528 908 oraz dwóch w ramach programów PO KL p. n. : edukacyjna: 473 
668 tys. W wyniku tych zmian wskaźnik zadłużenia powiatu wynosić będzie 33,29%.

Przewodniczący Komisji  Budżetowej RPN Marek Kwiatkowski przedstawił  opinię Komisji  do 
projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24
W wyniku głosowania otrzymano:
24 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  281/XXIV/13 Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  24  maja  2013  r.  
w sprawie zmiany Uchwały Nr 268/XXIII/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 21 marca 2013 
r. została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 17.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany uchwały Nr 104/VIII/2011 w 
sprawie likwidacji Fundacji pn. Fundacja Karpacka „Zielone Technologie”.

Dyrektor Powiatowego Centrum Wspierania Organizacji Pozarządowych Anna Brach przedstawiła 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany uchwały Nr 104/VIII/2011 w sprawie 
likwidacji  Fundacji  pn.  Fundacja  Karpacka  „Zielone  Technologie”.  Z  uwagi  na  przedłużające  się 
procedury likwidacji tej fundacji proponowany jest nowy termin jej zakończenia 30.09.2013 r. . W tym 
czasie jak zapewnia likwidator zostaną uregulowane zobowiązania pieniężna na 12 000 zł i wniesienie 
sprawozdania do sądu.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Edward Ciągło zapytał czy to już ostateczna decyzja?

Starosta  Nowosądecki  Jan  Golonka  odpowiedział,  iż  jest  to  uzależnione  od  Marszałka,  od 
sejmiku i od pracy likwidatora powołanego przez MARR.

Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Zenon  Szewczyk  zasugerował,że  być  może  trzeba  wprost 
powiedzieć, że nie zgadzamy się na przedłużenie i poczekać na efekty.

Wiceprzewodniczący Komisji  Promocji  Powiatu, Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 
oraz Współpracy Międzynarodowej Józef Leśniak przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
24 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
1 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  282/XXIV/13  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  18  maja  2012  r.  
w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  104/VIII/2011  w  sprawie  likwidacji  Fundacji  pn.  Fundacja 
Karpacka „Zielone Technologie” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 18.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  określenia terenu działania poradni 
psychologiczno – pedagogicznej dla Powiatu Nowosądeckiego.

Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maria Jabłońska  przedstawiła projekt 
uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie określenia terenu działania poradni psychologiczno – 
pedagogicznej dla Powiatu Nowosądeckiego. Projekt uchwały jest  wynikiem zmiany rozporządzenia 
Ministra Edukacji Narodowej, w którym to jest obowiązek określenia  terenu działania poradni przez 
organ prowadzący.  Równocześnie ustawa  o  samorządzie powiatowym traktuje  ten akt  jako prawo 
miejscowe i należy to od kompetencji Rady Powiatu.
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Przewodniczący Komisji Edukacji RPN Stanisław Mrzygłód  przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 23
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  283/XXIV/13  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  24  maja  2013  r.  
w  sprawie  określenia  terenu  działania  poradni  psychologiczno  –  pedagogicznej  dla  Powiatu 
Nowosądeckiego została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 19.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie   utworzenia Powiatowego Zespołu 
Szkół w Muszynie.

Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maria Jabłońska  przedstawiła projekt 
uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  utworzenia  Powiatowego  Zespołu  Szkół  w 
Muszynie.  Wydział edukacji  przygotował projekt uchwały,  w której  jest  utworzenie nowej  jednostki 
organizacyjnej pod nazwą Powiatowy Zespół Szkół w Muszynie, którą tworzy się w wyniku połączenia 3 
jednostek oświatowych działających w tym mieście. Są to dwie szkoły: Liceum Ogólnokształcące im. J. 
Kochanowskiego  i  Technikum  w  Złockiem   z  siedzibą  w  Muszynie  oraz  placówką  oświatowo-
wychowawczą „Ognisko Pracy Pozaszkolnej” w Muszynie. Wszystkie trzy jednostki łączy się w zespół. 
Dopełnione zostały wymogi formalne określone w ustawie o systemie oświaty. Rady pedagogiczne tych 
trzech  jednostek  wyraziły  opinię  w  sprawie  aktu  założycielskiego  tego  zespołu.  Były  to  3  opinie 
pozytywne.  W  związku  z  powyższym  Pani  Maria  Jabłońska  poprosiła  o  przyjecie  uchwały  
z uwzględnieniem poprawek.

Przewodniczący Komisji Edukacji RPN Stanisław Mrzygłód przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodniczący  Komisji  Statutowej  RPN  Zygmunt  Paruch  przedstawił  opinię  Komisji  do 
projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Radny Powiatu Nowosądeckiego Marian Ryba  nadmienił, iż w uzasadnieniu jest napisane, że 
Technikum w Złockiem zostanie przeniesione do Liceum Ogólnokształcącego w Muszynie czyli 
uczniowie zostaną przeniesieni a budynki zostaną? Radny chciałby wiedzieć  co się stanie z tymi 
budynkami w Złockiem?
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Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maria Jabłońska poinformowała, że jeśli 
chodzi o Technikum w Złockiem to zostało przeniesione z dniem 1 września 2012 roku do obiektu 
kształcącego  w Muszynie.  Jeśli  chodzi  o  budynki,  które  dotychczas  użytkowało  Technikum w 
Złockiem to były to budynki gminy Muszyna i zostały zwrócone właścicielowi czyli gminie. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Józef Świgut zapytał jak duży powstanie zespół pod względem 
ilości uczniów w tym Zespole? 

Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Maria Jabłońska odpowiedziała, iż na 
dzień dzisiejszy do Zespołu Ogólnokształcącego bez wychowanków uczęszcza ok 300 uczniów. 
Jeśli  chodzi o wychowanków to jest  to placówka niezbyt  duża,  prowadząca kilka pracowni,  30 
godzin zajęć  i to jest ok 50 wychowanków. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
25 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  284/XXIV/13  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  24  maja  2013  r.  
w sprawie utworzenia Powiatowego Zespołu Szkół w Muszynie została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 20.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  nadania statutu Rodzinnemu Domowi 
Dziecka w Lipnicy Wielkiej 412.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Halina Hajtek przedstawiła projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  nadania statutu Rodzinnemu Domowi Dziecka w Lipnicy Wielkiej 
412. W statucie dokonano zmian aktów prawnych, do końca roku 2012 Dom Dziecka funkcjonował w 
oparciu  o  ustawę  o  pomocy  społecznej  i  rozporządzenia  w  sprawie  placówek  opiekuńczo  – 
wychowawczych. Obecnie obowiązuje ustawa o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz 
rozporządzenie w sprawie  instytucjonalnej pieczy zastępczej. Zakres działalności Domu Dziecka nie 
zmienił się, komisja Statutowa RPN zgłosiła uwagę odnośnie usunięcia numeru domu z treści uchwały, 
uwaga była zasadna a więc numer został usunięty. 

Radny  Powiatu  Nowosądeckiego  Marian  Ryba  zadał  pytanie  odnośnie  placówki.  Jest  ona 
przeznaczona dla 8 dzieci. Kieruje nią dyrektor ale nie pisze w uchwale nic o personelu. W związku 
z powyższym Radny Marian Ryba zapytał jaki będzie personel w placówce? Czy dyrektor będzie 
miał zastępcę, księgowego?

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Halina Hajtek odpowiedziała, iż tą placówką 
kieruje  jedna osoba.  Jest  to  kobieta,  która  pełniła  funkcję Rodziny Zastępczej,  teraz  pracuje  w 
placówce. Jest to jedna osoba i nie ma więcej personelu a na 1/8 etatu zatrudniony jest księgowy.
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Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej RPN Józef Głód  przedstawił opinię Komisji do projektu 
uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Zygmunt Paruch  przedstawił opinię Komisji do 
projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
24 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
1 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  285/XXIV/13  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  24  maja  2013  r.  
w sprawie nadania statutu Rodzinnemu Domowi Dziecka w Lipnicy Wielkiej 412 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 21.
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie pozbawienia odcinka drogi 
nr 1544 K Chełmiec – Naszacowice kategorii drogi powiatowej.

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w Nowym  Sączu  Adam  Czerwiński  przedstawił  projekt 
uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie pozbawienia odcinka drogi nr 1544 K Chełmiec – 
Naszacowice  kategorii  drogi  powiatowej.  Pan  Adam  Czerwiński  nadmienił,  iż  w  ubiegłym  roku 
przedstawiał projekt uchwały  w sprawie pozbawienia odcinka drogi między rondami w Naszacowicach z 
kategorii drogi powiatowej.  Ustawa o drogach publicznych domaga się, aby taka uchwała była podjęta do 
końca III kwartału. Niestety nie udało się jej podjąć i dlatego będzie znów kierowana  do Sejmiku.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Mienia  i  Infrastruktury  RPN  Edward  Ciągło  przedstawił  opinię 
Komisji do projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 26
W wyniku głosowania otrzymano:
26 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  286/XXIV/13  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  24  maja  2013  r.  
w  sprawie  pozbawienia  odcinka  drogi  nr  1544  K  Chełmiec  –  Naszacowice  kategorii  drogi 
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powiatowej została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 22.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przystąpienia  Powiatu 
Nowosądeckiego do „Sądeckiego Klastra Energii Odnawialnej”

Dyrektor Wydziału  Ochrony Środowiska,  Rolnictwa i  Leśnictwa Jan Opiło  przedstawił  projekt 
uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przystąpienia  Powiatu   Nowosądeckiego  do 
„Sądeckiego Klastra Energii Odnawialnej”. Projekt uchwały przewiduje wyrażenie zgody przez Radę na 
przystąpienie Powiatu Nowosądeckiego do „Sądeckiego Klastra Energii Odnawialnej” i równocześnie 
upoważnia Zarząd Powiatu do podpisania porozumienia. Prace zaczęły się w ubiegłym roku a odpowiedni 
zespół wypracował porozumienie.

Przewodniczący Komisji  Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Antoni Koszyk przedstawił 
opinię Komisji do projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 23
W wyniku głosowania otrzymano:
23 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  287/XXIV/13  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  24  maja  2013  r.  
w sprawie przystąpienia Powiatu Nowosądeckiego do „Sądeckiego Klastra Energii Odnawialnej” 
została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 23.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  poinformował,  iż Członkowie 
Kapituły Odznaki Honorowej„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” na posiedzeniach w dniu 29 kwietnia br. 
pozytywnie zaopiniowali 20 kandydatów do odznaki 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. - odznaka dla Pani Jolanty Młodkowskiej- Czech  i Pana Jana Tadeusza Czecha. 

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 20
W wyniku głosowania otrzymano:
20 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 288/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
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w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 24.

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie -  odznaka dla Pana Andrzeja Danka.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 21
W wyniku głosowania otrzymano:
21 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 289/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.25.

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Pana Zenona Drabińskiego.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 21
W wyniku głosowania otrzymano:
21 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 290/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 26.

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Pana Jana Gorczowskiego.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 21
W wyniku głosowania otrzymano:
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21 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 291/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 27.

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Pani Rozalii Krystynie Jarząbek.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 21
W wyniku głosowania otrzymano:
21 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 292/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 28.

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Pani Marii Karolskiej.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 21
W wyniku głosowania otrzymano:
21 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 293/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 29.

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla  Pani Bogusławy Kłębczyk.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 21
W wyniku głosowania otrzymano:
21 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 294/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 30.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Pana Piotra Kruka.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 20
W wyniku głosowania otrzymano:
20 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 295/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 31.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Pana Leszka Migrały.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 22
W wyniku głosowania otrzymano:
22 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 296/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 32.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Księdza Andrzeja Mulki.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 22
W wyniku głosowania otrzymano:
22 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 297/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 33.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Państwa Marii i Czesława Olchawskich.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 22
W wyniku głosowania otrzymano:
22 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 298/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 34.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Pana Antoniego Plechty.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 22
W wyniku głosowania otrzymano:
22 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 299/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
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w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 35.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie -odznaka dla Pana Kazimierza Solarza.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 22
W wyniku głosowania otrzymano:
22 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 300/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 36.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Księdza Proboszcza Ryszarda Soroty.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 22
W wyniku głosowania otrzymano:
22 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 301/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 37.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Pani Danuty Sułkowskiej.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 22
W wyniku głosowania otrzymano:
22 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 302/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
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w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 38.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Pana Tadeusza Szewczyka.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24
W wyniku głosowania otrzymano:
24 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 303/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 39.
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Pana Henryka Szosta.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
25 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 304/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.40

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Pani Janiny Złotnickiej.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
25 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
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Uchwała Nr 305/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.41
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  nadania  odznaki  honorowej  – 
„Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej”.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały pod 
głosowanie – odznaka dla Pani Lucyny Zygmunt.

Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
25 głosów – za
0 głosów – przeciw
0 głosów – wstrzymujących się
Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Basta stwierdził, że w wyniku głosowania:
Uchwała Nr 306/XXIV/13 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 24 maja 2013 r. 
w sprawie nadania odznaki honorowej – „Zasłużony dla Ziemi Sądeckiej” została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.42
Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Starostę 
Nowosądeckiego.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  RPN  Andrzej  Gancarz  przedstawił  projekt  uchwały  Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie   rozpatrzenia skargi na Starostę Nowosądeckiego. W kwietniu 
Małopolski Urząd Wojewódzki w Krakowie skierował pismo do Rady Powiatu Nowosądeckiego w 
sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Nowosądeckiego Pana Grzegorza Taraska, który skarżył się na 
lekceważące jego zdaniem działania Starosty Powiatu Nowosądeckiego. Pan Tarasek skierował pismo do 
Starosty w sprawie zbadania sytuacji w Zespole Szkół Zawodowych w Grybowie. W piśmie Pan Tarasek 
zauważał, że Starosta zlekceważył sprawę i nie podjął odpowiednich kroków. Po dokładnym zapoznaniu 
się z dokumentacją Komisja Rewizyjna stwierdziła, że w dniu 7 lutego Pan Grzegorz Tarasek skierował 
pismo do Starosty  Powiatu Nowosądeckiego w sprawie działań Dyrektora szkoły. 25 lutego Starosta 
poinformował Pana Taraska o wszczęciu działań kontrolnych w szkole. 5 marca Pan Tarasek zwrócił się 
do Starosty z pismem, w którym domagał się aby ta sprawa była załatwiona w procedurze skargowej. 18 
marca Starosta ponownie poinformował Pana Grzegorza Taraska o przeprowadzeniu kontroli i 27 marca 
Pan Tarasek  zgłosił  skargę  do Wojewody na lekceważące  podejście  Starosty  Nowosądeckiego nie 
czekając na wyniki kontroli. W toku postępowania wyjaśniającego Komisja Rewizyjna ustaliła, że po 
zgłoszeniu  Pana  Taraska  Zespół  Kontroli  i  Analiz  Starostwa  Powiatowego  przeprowadził  dokładną 
kontrolę w Zespole Szkół Zawodowych w Grybowie i nie potwierdził żadnych nieprawidłowości. W 
związku z powyższym Radny Andrzej Gancarz zarekomendował  uchwałę w sprawie uznania skargi za 
bezzasadną.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24
W wyniku głosowania otrzymano:
24 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.
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Starosta Nowosądecki Jan Golonka nie brał udziału w głosowaniu.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  307/XXIV/13  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  24  maja  2013  r.  
w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Nowosądeckiego została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad.43
Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie wyboru biegłego rewidenta 
do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Powiatu Nowosądeckiego za rok 2012.

Dyrektor Wydziału Finansowego Stanisław Tokarczyk  przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu 
Nowosądeckiego  w sprawie  wyboru  biegłego  rewidenta  do  przeprowadzenia  badania  sprawozdania 
finansowego Powiatu Nowosądeckiego za rok 2012.  Firma, której w grudniu zostało zlecone badanie 
bilansu nie wywiązała się z obowiązków, lekceważyła wszystkie telefony przed 15 maja, do którego miała 
wykonać te badania a więc zaszła konieczność aby wybrać nową firmę i ta firma musiała zrobić takie  
badanie nie później niż do 31 maja. W związku z tym zostało skierowane pismo do firm audytorskich, 
które wcześniej  złożyły oferty i  w wyniku postępowania  proponuje się  aby wybrać firmę biegłego 
rewidenta Pani Stanuch z Nowego Sącza, która do ceny poprzedniej dołożyła 10%. jest postanowienie aby 
wybrać  tą  właśnie  firmę.  Niezależnie  od  tego  należy  się  zwrócić  do  firmy Abbas  z  Warszawy o 
naprawienie szkód. 

Przewodniczący Komisji  Budżetowej RPN Marek Kwiatkowski przedstawił  opinię Komisji  do 
projektu uchwały.
Opinia Komisji jest pozytywna.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 25
W wyniku głosowania otrzymano:
25 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  308/XXIV/13  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  24  maja  2013  r.  
w sprawie  wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego 
Powiatu Nowosądeckiego za rok 2012. została podjęta. 

Ad.44

Podjęcie uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ponowionych skarg Państwa Ewy i 
Jana Klimczaków na Starostę Nowosądeckiego

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  RPN  Andrzej  Gancarz  przedstawił  projekt  uchwały  Rady 
Powiatu Nowosądeckiego w sprawie  ponowionych skarg Państwa Ewy i Jana Klimczaków na Starostę 
Nowosądeckiego.  Podjęcie  uchwały  jest  odpowiedzią  na  działanie  Małopolskiego  Urzędu 
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Wojewódzkiego w Krakowie dokładnie na wydział prawny. 26 listopada 2012 roku RPN podjęła uchwalę 
w sprawie odrzucenia skargi Państwa Ewy i Jana Klimczak. Chodziło o przewlekłość postępowania  
w związku z klasyfikacją działań i po tym terminie Państwo Klimczak nadal wysyłali skargi do RPN i  
takie skargi wpłynęły 15,18 grudnia, 25 stycznia 2013 roku, 12 marca 2013 roku, 26 kwietnia 2013 roku. 
W sumie było ich 5. Wydział prawny Wojewody ocenił działania i w świetle badań wydziału nadzoru 
prawnego uchwala podjęta 26 listopada i działania podjęte są prawidłowe. Wojewoda zauważa, że po 26 
listopada każda z tych 5 skarg nie powinna być tylko przedmiotem badań komisji rewizyjnej ale za 
każdym razem powinna to przegłosować  Rada Powiatu Nowosądeckiego czyli uchwała powinna byc 
przekazana na Sesję.  Sprawa została na poziomie komisji rewizyjnej ponieważ zgodnie z paragrafem 239 
Kodeksu  Postępowania  administracyjnego  po  zbadaniu  sprawy komisja  rewizyjna  uznała,  że  każda 
kolejna skarga nie wnosiła nic nowego do toku sprawy a kodeks postępowania wyraźnie mówi, że gdy do 
sprawy  nie  wnosi  się  nic  nowego  można  sprawę  pozostawić  bez  rozstrzygnięcia.  Takie  też  było 
stanowisko wydziału Starostwa Powiatowego. Wojewoda wzywa Radę Powiatu do tego aby podjąć 
uchwałę rady i dlatego  na sesji przedstawia się ten projekt uchwały, w której jest napisane w paragrafie 1 
że stanowisko w sprawie skargi zostało podtrzymane.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.
Liczba radnych Rady Powiatu Nowosądeckiego obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 24
W wyniku głosowania otrzymano:
24 głosy – za,
0 głosów – przeciw,
0 głos – wstrzymujący się.
Starosta Nowosądecki Jan Golonka nie brał udziału w głosowaniu.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  stwierdził,  że w wyniku 
głosowania:
Uchwała  Nr  309/XXIV/13  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  z  dnia  24  maja  2013  r.  
w sprawie ponowionych skarg Państwa Ewy i  Jana Klimczaków na Starostę Nowosądeckiego 
została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 45.
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego Jan Dziedzina  poinformował, iż Radni przed 
Sesją otrzymali informację  informację z Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 20 kwietnia, która 
dotyczy opinii  ze  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Powiatu  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia. 
Dodatkowo zostało przekazane pismo od Wojewody Małopolskiego zawiadamiające iż w dniach 23-29 
maja br. przeprowadzona zostanie kontrola problemowa w SPZOZ  w szpitalu w Krynicy Zdroju. 

Radny Powiatu Nowosądeckiego Józef  Leśniak  w imieniu kolegów z klubu  podziękował za 
udostępnienie miejsc parkingowych w dniach, w których odbywają się sesje. Radny zwrócił się z 
zapytaniem czy miejsca parkingowe są zarezerwowane wyłącznie podczas gdy odbywają się sesje, 
natomiast w sytuacji gdy odbywają się komisje w których udział biorą radni te dwa dodatkowe 
miejsca na parkingu wewnętrznym  przy budynku starostwa powiatowego nie rozwiązują problemu. 
Radny Józef Leśniak zapytał czy podczas trwania komisji ten parking mógłby być udostępniony 
radnym.
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Starosta Nowosądecki Jan Golonka  poinformował,  iż  na bieżąco prowadzony jest  monitoring 
parkingów i jeżeli będą wolne miejsca to w Biurze Rady Panie będą wiedzieć i informować gdzie 
można zaparkować.
Radny Powiatu Wiesław Pióro  zgłosił  uwagę, by projekty uchwał rady wprowadzane na sesji 
wysyłać dwa dni wcześniej na skrzynki e-mail, wtedy Radni mieliby czas aby lepiej się do sesji 
przygotować.

Ad. 46.
Zamknięcie obrad.
Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  Jan  Dziedzina,  wobec  wyczerpania 
wszystkich punktów Porządku Obrad  XXIV Sesji  Rady Powiatu Nowosądeckiego,  ogłasza 
zamknięcie posiedzenia i dziękuje za udział w obradach Sesji.

 Przewodniczący  Wiceprzewodniczący
Rady Powiatu Nowosądeckiego Rady Powiatu Nowosądeckiego

          Wiesław BASTA   Jan DZIEDZINA

Protokołowała:
Anna Hardy-Repetowska
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